
Min datter er meget påvirket af sin astma og tidligere da jeg røg og havde røget udenfor og satte 

mig ind i bilen kunne hun mærke det på sin astma..... Nu sidder jeg i bilen med hende og damper og 

hun mærker ingenting...... 

Jeg har selv astma og blev tit syg med lungebetændelse da jeg røg og siden jeg startede med at 

dampe for 3 1/2 år siden har jeg kun haft en lungebetændelse hvor jeg før havde mellem 6-10 om 

året....... 

 

Måske Lars Løkke skulle droppe sine cigaretter og dampe i stedet for og mærke hvilken forskel der 

er på ens helbred....... Både konditionsmæssigt og lugte og smags mæssigt  
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